
Helsingin yliopiston ylioppilaskunta
Ympäristövaliokunnan kokous 5/2023
7.5.2023 klo 17.00
Valiokuntatila Kabinetti

Paikalla: Aaro Sariola (pj), Eevi Tiihonen (vpj, sihteeri), Petri Seppä (vpj), Felicity Goldsmith,
Anni Saviniemi, Nella Koivula, Katri Hämäläinen, Tiina Ilmoniemi, Sanni Tuomiluoma, Iris
Niinistö ja Laura Korhonen (saapuu kohdassa 4)

1. Kokouksen avaus ja sihteerin valinta
Avataan kokous ajassa 17:05. Sihteeriksi valitaan Eevi Tiihonen.

2. Esityslistan hyväksyminen ja mahdolliset lisäykset
Esityslista hyväksytään sellaisenaan.

3. Ilmoitusasiat
Valiokunnalla on käyttämättömänä suunniteltua enemmän budjettia, koska Sivistys ei ole
käytössä.
Aaro on tehnyt muiden valiokuntalaisten avustuksella ohjeistukset valiokunnan eri pesteille.
HYY kääntää ohjeistukset, jotta tulevat valiokunnan jäsenet voivat hyödyntää niitä.

4. Todistukset valiokuntatoiminnasta
Info siitä, miten valiokuntatoimijat voivat saada todistuksen toiminnasta, löytyy Slackista.
Todistusta voi pyytää nyt tai syyskuussa.
Valiokuntatoimijat voivat myös saada opintopisteitä toiminnasta. Tästä lisäinfoa saa Henna
Houtulta.

Laura saapuu kokoukseen ajassa 17:09.

5. Viestintäasiat
Viestintätiimi tekee kevään viimeisen postauksen siitä, että valiokunta lähtee lomille.
Reeta on ollut vastuussa valiokunnan sähköpostin seuraamisesta, mutta nyt kesän ajaksi
Aaro laittaa sähköpostiin automaattisen vastausviestin, kun valiokunta menee lomalle.
Reels-video sertifikaateista julkaistaan kesällä. Sertifikaattikyselyn arvonnan viimeiselle
palkinnolle ei löytynyt ottajaa, joten kahvipaketti jätetään seuraavalle valiokunnalle.
Iris saattaa tehdä kokoamispostauksen valiokunnan vuodesta blogiin.
Kaikki otsikot blogissa ovat nyt myös englanniksi. Seuraava valiokunta voi jatkaa blogin
kääntämistyötä. Eevi piilottaa vegeapprosivun blogista, mutta vegeapproon liittyviä
Instagram julkaisuja ei piiloteta.
Viestintätiimillä on syksyllä aikaa tehdä joitain pieniä julkaisuja.
Felicity huomauttaa, että uusien illan mainostaminen ja pitäminen tarpeeksi aikaisin syksyllä
olisi tärkeää.

6. Vegeapprot
Approista on saatu paljon palautetta, joista osa löytyy jo nyt Drivestä ja Anni lisää sinne loput
myöhemmin. Palaute on ollut suurilta osin positiivista, mutta on saatu myös tärkeää
kritiikkiä ja kehitysehdotuksia, jotka seuraavan valiokunnan kannattaisi ottaa huomioon.



Ensi vuonna tulisi tehdä uusi haalarimerkki, jotta tämän vuoden osallistujat eivät saa kahta
kertaa samaa merkkiä. Felicity ehdottaa, että kävisi jakamassa haalarimerkkejä myös
kolmessa approkohteessa käyneille. Eevi vie muutaman haalarimerkin HYYn
palvelutoimistoon.
Emppu ja Eevi hoitavat lahjakorttien arvonnan.
Ensi vuonna approjen ajankohta voisi olla eri, ei näin lähellä vappua.

7. Järjestöjen ympäristövastaavat
Petri on lähettänyt sähköpostia järjestöjen ympäristövastaaville ja kysynyt haluaisivatko he
tavata. 21 on vastannut ja tapaaminen pyritään järjestämään ensi viikolla.
Ainejärjestön kirpputoritapahtuma oli viime tiistaina, mutta emme ole kuulleet sen
järjestäjiltä.

8. Palaute valiokuntakaudesta
Aaro käy läpi kaiken, mitä valiokunta on tehnyt tänä lukuvuonna. Kaikki kirjoittavat
palautteen Flingaan, joka jaetaan myös valiokunnan chatissa.
Kehitettävää: enemmän rentoja tapahtumia valiokuntalaisille, enemmän ulkoilmatapahtumia
kuten luontoretkiä, sisäistä viestintää kokousten välillä voisi parantaa (Slack ja
suunnittelukokoukset), enemmän aktivismia ja tapahtumia joissa painotetaan asioita jotka
kiinnostavat ihmisiä.
Kehuja: paljon mielenkiintoisia ja hyviä projekteja, olemme saaneet uusia ihmisiä
osallistumaan, kaikki valiokuntalaiset ovat olleet aktiivisia ja viestintä on ollut tosi hyvää.

9. Kesä
Toinen tapaaminen liittyen Global Campusin kehittelemään peliin pidetään 11.5. klo 9.
Tapaamisen paikka varmistetaan sähköpostitse.
Valiokuntien yhteinen kesänaloitustapahtuma pidetään 17.5. mahdollisesti Suomenlinnassa.
Kehy järjestää Mosambik-projektinsa lopetusjuhlan Maailma kylässä -festivaaleilla 28.5.
Tähän liittyen he pitävät myös piknikin, jonne kaikki valiokuntalaiset on kutsuttu.
Valiokunnan sähköpostiin on tullut viesti Kalevi Sorsa -säätiöltä liittyen 26.5. Oodissa
järjestettävään keskustelutapahtumaan. Lisää tietoa tästä löytyy Slackista kuukauden
menovinkit -kanavalta.
Anni pohtii mahdollisuutta järjestää lukupiirin piknik myöhemmin kesällä, elokuun lopulla.

10. Syksyn tärkeät päivämäärät
30.-31.8. Check-in-tapahtuma
4.9. Avajaiskarnevaali
28.9. Fuksiseikkailu
Aaro laittaa tapahtumien ilmoittautumislinkit tapahtuma-kanavalle Slackiin.

11. Järjestäytymiskokous
Järjestäytymiskokous pidetään Kabinetissa ja Zoomissa 25.9. klo 17:30.

12. Muut esille tulevat asiat
Linnéa Partanen lähettää terveisensä valiokunnalle.

13. Kokouksen päättäminen
Päätetään kokous ajassa 18:14.



Aaro Sariola
puheenjohtaja

Eevi Tiihonen
varapuheenjohtaja, sihteeri



The Student Union of the University of Helsinki
Environmental Committee’s meeting 5/2023
May 7th 2023 at 5pm
Meeting room Kabinet

Present: Aaro Sariola (chair), Eevi Tiihonen (vice chair, secretary), Petri Seppä (vice chair),
Felicity Goldsmith, Anni Saviniemi, Nella Koivula, Katri Hämäläinen, Tiina Ilmoniemi, Sanni
Tuomiluoma, Iris Niinistö and Laura Korhonen (joins at 4)

1. Opening of the meeting and appointment of secretary
The meeting is opened at 5:05 pm. Eevi Tiihonen is appointed as the secretary.

2. Approval of the agenda and possible additions
The agenda is approved as distributed.

3. Notices
We have more budget left than planned, because Sivistys is not in use.
Aaro has made instructions for all the committee positions with the help of other committee
members. HYY will translate them, so the future committee members can use them.

4. Certificates for working in the committee
Info about how the committee members can request a certificate for working in the
committee can be found on Slack. The request can be made now or in September.
Committee members can also get credits for their work in the committee. Henna Houttu can
be asked for more information about that.

Laura joins at 5:09 pm.

5. Communications
The communications team will do a final post about the committee leaving for summer
holidays.
Reeta has been checking the committee’s email but now since she’s not able to do so, Aaro
will make an automatic email response.
The reels video about ecolabels is coming out during the summer. There were no takers for
the last lottery price, so the coffee packet will be left for the next committee.
Iris might do a conclusion post about the year to the blog.
All the titles in our blog are now also in English. The next committee can work on translating
more of the blog. Eevi will hide the Vegan Crawl blog page, but it is decided not to hide the
posts on Instagram.
The communications team will have time to do small posts in the autumn.
Felicity mentions that advertising a newbies night and having it early in the autumn would be
important.

6. Vegan Crawl



There has been a lot of feedback and some of it can be found in Drive. Anni will add the rest
there later. A lot of positive but some important critique that the committee should take into
account next year.
There should be new patches next year, because if next year there are the same
participants, they would get the same patch twice. Felicity might go give out the current
patches to people who went to three places. Eevi will take two patches to the services office.
Emppu and Eevi will do the gift card lottery.
Next year the timing of the crawl could not be so close to First of May.

7. Organizations’ environmental coordinators
Petri has sent an email to all the coordinators and asked if they want to meet. He got 21
answers, but hasn’t met with the people yet, but will do it next week.
The flea market event was last Tuesday, but we haven’t heard from the organizers.

8. Feedback on the season
Aaro goes through everything the committee has done this year, and everyone writes their
feedback to Flinga. The Flinga link will be posted to the committee’s chat for more feedback.
To improve: more social events for the committee members, more outdoor activities such as
nature trips, internal communications between meetings to be improved (Slack and planning
meetings), more activism and emphasizing things that attract people.
What went well: many interesting and good projects, we have gotten new people engaged,
everyone has been active and communication has been good.

9. Summer
The second sustainability game planning meeting with the Global Campus will be held on
11th of May at 9 am. The location of the meeting will be confirmed via email.
Committee summer start, a socializing event for all the committees, will be held on 17th of
May, possibly in Suomenlinna.
Kehy is having an ending party for their Mozambik project at Maailma kylässä festival on the
28th of May. Regarding that, they are also hosting a picnic, where they have invited all the
committee members.
The committee has gotten an email from Kalevi Sorsa Foundation about a discussion event
happening on the 26th of May in Oodi. More information can be found in the monthly tips
channel on Slack.
Anni might plan a book club picnic later in the summer, at the end of August.

10. Important dates of the autumn
30th-31st of August, Check-In Event
4th of September, Opening Carnival
28th of September, Freshers’ Adventure
Aaro will send sign-up links for the events to the event channel on Slack.

11. Election meeting
The election meeting will be held in Kabinetti and Zoom on 25th of September at 5:30 pm.

12. Other matters
Linnéa Partanen sends her greetings to the committee.



13. Ending of the meeting
The meeting ends at 6:14 pm.

Aaro Sariola
chair

Eevi Tiihonen
vice chair, secretary


